
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 
prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 13. 4. DO 
19. 4. 2010 
 
Torek, 13. april 2010: 

▪ ob 10. uri seja Poslanske skupine SLS v prostorih Poslanske skupine SLS v Državnem zboru RS 
▪ ob 11. uri 27. seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik 

je državni svetnik SLS Vincenc Otoničar 
▪ ob 14. uri skupna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik, Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič in 
Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega predsednik je poslanec SLS Franc 
Bogovič 

▪ ob 14. uri 11. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
▪ ob 14. uri 57. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek  
▪ ob 15. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
▪ ob 17. uri 6. redna seja IO SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 

 
Sreda, 14. april 2010:  

▪ ob 9. uri 15. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je 
poslanec SLS Janez Ribič 

▪ ob 10. uri 34. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je namestnik vodje PS 
SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 12. uri 12. redna seja Komisije DZ RS za narodni skupnosti, katere član je namestnik vodje PS 
SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 12. uri 4. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana 
sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 

▪ ob 14. uri 9. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi 
suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

▪ ob 12. uri 12. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
▪ ob 15. uri 14. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega 

člana sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 
▪ ob 17. uri skupna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 

član je poslanec SLS Gvido Kres, Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS 
Franc Bogovič, in Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik je 
namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 

http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts


▪ ob 19. uri predstavitev knjige Pisane buče v organizaciji OO SLS Slovenske Konjice v dvorani 
Konjičanka v Slovenskih Konjicah 

 
Četrtek, 15. april 2010:  

▪ 10 obletnica združitve SLS + SKD v SLS 
▪ ob 9. uri 10. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
▪ ob 9. uri 17. redna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
▪ ob 10. uri 11. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
▪ ob 14. uri 7. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 

javnih funkcij, ki so bili odgovorni za pripravo in izvedbo štetja t.i. “izbrisanih” v letih 2003 in 
2009, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 14. uri 12. redna seja Komisije DZ RS za peticije ter za človekove pravice in enake možnosti, 
katere član je poslanec SLS Franc Bogovič 

▪ ob 18. uri volilni občni zbor OO SLS Dravograd (v gostišču Kašman) 
▪ ob 19. uri okrogla miza »Demos in prve demokratične volitve 1990« v športni dvorani Zavoda 

Antona Martina Slomška v Mariboru 
▪ ob 20. uri volilni občni zbor OO SLS Straža v Gasilnem domu PGD Straža v Straži 

 
Petek, 16. april 2010:  

▪ ob 10. uri 53. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik 

▪ ob 14. uri volilni občni zbor SKZ pri SLS v prostorih Turistične kmetije Toplak v Juršincih 
▪ ob 19. uri volilni občni zbor OO SLS Ptuj 
▪ ob 19. uri okrogla miza na temo prostorskega plana Kidričevo (organizator OO SLS Kidričevo) 
▪ ob 20. uri koncert Tine Gačnik – Tiane ob izidu zgoščenke Nežno, piano & legato in po zmagi na 

festivalu »Ritem duha 09« v dvorani sv. Stanislava na Štuli v Ljubljani. Vstop je prost! 
 

Ponedeljek, 19. april 2010:  
▪ ob 14. uri začetek 16. redne seje Državnega zbora RS  

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
SLS: ZARADI NESOGLASIJ V KOALICIJI SE NE SME ZAMEGLITI PROBLEMATIKE PRAVNE DRŽAVE 
 

Odziv SLS na razmere v koaliciji 

SLS aktualne dogodke v vladni koaliciji ocenjuje kot logično 
posledico načina delovanja vladne koalicije, kot ga ima ta že od 
samega nastanka. Navsezadnje je tudi postopek odstavljanja 
predsednika ene izmed koalicijskih strank – predsednika Desus 
Karla Erjavca s funkcije okoljskega ministra nakazoval poglabljanje 
nesoglasij v vladni koaliciji. In pravzaprav bi bilo nenavadno, če 
sicer splošno konfuzno delovanje vlade ne bi pripeljalo do takšne 
»krize« v koaliciji. Na vladni koaliciji pa je odgovornost do njihovega 
vladnega mandata. SLS ocenjuje, da je vladno splošno ukvarjanje s 
samim s seboj v danem trenutku doseglo enega izmed svojih 
vrhuncev, kar pa je neodgovorno na ravni celotne koalicije, saj je 

toliko perečih problemov v družbi – od gospodarske krize, javnega interesa do problematike dveh pravnih 
držav, za katere ima ta vlada mandat, da jih rešuje. Po besedah vodje PS SLS in predsednika Sveta SLS 
Jakoba Presečnika je vse šlo kar daleč in koalicija praktično ne deluje več. »Pričakujem, da se bodo stvari 
uredila do začetka naslednjega tedna. V vladni koaliciji morajo zaradi interesov države čim prej strniti 
vrste, zgladiti spore in delati naprej,« pričakuje Jakob Presečnik. 
SLS tudi meni, da v kolikor ima nekdo resen namen izstopiti iz vladne koalicije, to tudi stori brez 
sprenevedanja, ultimativnega zavlačevanja in pridobivanja na času. Postavljanje tovrstnih ultimatov 
predsedniku vlade je najmanj zamegljevanje bistva – tako vzroka za močno nesoglasje v koaliciji kot tudi 
za bistvo trenutnih in prihodnjih političnih potez ene izmed koalicijskih strank.  



Bistveno vprašanje ob vsem dogajanju v koaliciji pa je ravno vprašanje pravne države – ali ta sploh lahko 
deluje, če tako notranje kot pravosodno ministrstvo obvladuje ena politična stranka, in predvsem, kje se 
je izgubila pravna država v času aktualne vlade. SLS pričakuje, da bo te odgovore podala skorajšnja 
interpelacijska razprava v Državnem zboru RS. 
 
 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: »DRŽAVNI SVET RS Z ODLOŽILNIM VETOM TEPTA LJUDSKO VOLJO 
IN JAVNI INTERES!« 
 
Distanciramo se od odločitev v Državnem svetu RS, kajti za vodstvo SLS je na prvem mestu in edina 

legitimna samo volja ljudstva in upoštevanje zakonodaje!  

V Slovenski ljudski stranki ocenjujemo odločitev Državnega sveta RS za 
odložilni veto na novelo Zakona o ustanovitvi občin ter določitvi njihovih 
območij kot povsem neprimerno. Svetniki so več kot očitno podlegli ozkim 
političnim interesom enega izmed njih, ki pa je hkrati tudi župan Mestne 
občine Koper. V SLS sicer obžalujemo odločitev nekaterih svetnikov 
Državnega sveta RS iz naših vrst, ki so se pustili prepričati predlagateljem 
odložilnega veta, vendar je to povsem njihova osebna odločitev. Poudarjamo 
pa, da je Državni svet RS z izglasovanjem odložilnega veta podlegel ozko 
usmerjenim interesom posameznikov, s čimer izgublja svojo kredibilnost. 
V SLS poudarjamo, da sta tako KS Ankaran kot KS Mirna zadostili pogojem 
za ustanovitev svoje občine, izpeljali so referendum in ljudska volja je bila 
povsem jasna. Prav zaradi tega v SLS ostro protestiramo proti zapletom, ki 
smo jim sedaj priča. Gre za poskus, kako zaobiti ljudsko voljo in povsem 
nedemokratično zasledovanje ozkih političnih interesov ter začetek neuradne 

predvolilne kampanje na Obali. »Očitno imamo zopet dve pravni državi, tisto, ki je 210 občinam dovolila 
njihovo ustanovitev, in drugo za tisti dve, ki jima je ta pravica odvzeta oz. zadržana s strani včerajšnje 
odločitve Državnega sveta RS. Poteptana je svobodno izražena volja ljudi pod močjo kapitala in ozke 
skupine ljudi. Državni svet RS je ustanova, ki naj bi predstavljala in zastopala prav številne različne 
interesne skupine ljudi iz lokalnega okolja, pa vidimo, da temu svojemu poslanstvu ne sledi, kar je 
zaskrbljujoče,« ob tem pripominja podpredsednica SLS in predsednica MO SLS Koper Olga Franca 
Izgovarjanje na gospodarski interes in Luko Koper zaradi razdelitve območja na dve občini je po mnenju 
SLS samo iskanje razloga, kako obiti želje in pravice Ankarančanov, tako kot izgovarjanje na prenizko 
število prebivalcev in poslabšanja položaja italijanske manjšine. Vsi se zavedamo ključnega nacionalnega 
pomena Luke Koper za slovensko gospodarstvo, vendar trditve, da bo nastanek nove občine, ki je povsem 
legitimen, ogrozil razvojni potencial luke, nimajo nobene podlage, kajti tudi v Ankaranu se povsem dobro 
zavedajo, kaj pomeni Luka Koper za slovenski gospodarski prostor.  
Še večja krivica se dogaja občanom Mirne, ki se jim lahko zaradi zapletov okoli Ankarana celo onemogoči 
pravica do izpeljave prvih lokalnih volitev v letošnji jeseni. Nova občina Mirna bo očitno povsem po 
nepotrebnem postala kolateralna škoda dogajanja na Obali. 
V SLS že ves čas poudarjamo, da je edini temelj normalnega delovanja družbe upoštevanje pravne države. 
Tako pa se tudi v dogajanje okoli novih občin v postopke vključujejo določeni gospodarski lobiji, vplivne 
skupine in posamezniki, ki poskušajo spreminjati povsem jasno opredeljene zakonske rešitve in 
demokratično izraženo voljo prebivalcev. Kdor z zakoni, ki omogočajo nove občine, ni zadovoljen, naj se 
napoti v Državni zbor RS in predlaga izboljšave zakona. Pritiski, izsiljevanja, »odločanja po domače« in po 
logiki zasebnega interesa v škodo javnega pa so za SLS nedopustni. 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
OBISK SLS PRI ENOTNI LISTI NA AVSTRIJSKEM KOROŠKEM 
 



Na povabilo Enotne liste, 
edine politične stranke 
koroških Slovencev, se je 
vodstvo Slovenske ljudske 
stranke s predsednikom 
SLS mag. Radovanom 
Žerjavom in vodjo PS SLS 
ter predsednikom Sveta 
SLS Jakobom Presečnikom 
na čelu v petek, 9. aprila 
2010, podalo na obisk k 
našim severnim zamejcem 
prejšnji petek. 
Prisrčno s pesmijo so 
otroci sprejeli delegacijo 
SLS, poleg omenjenih so 
bili v njej še poslanci SLS 
Gvido Kres, Franc Pukšič in 
Janez Ribič, 
podpredsednica SLS Olga 
Franca, bivša poslanka SLS 
Nada Skuk ter državni 

svetnik SLS Vincenc Otoničar, v vrtcu Ti in jaz/Du und ich v Borovljah. Predsednik jim je »vrnil« s 
spremljavo na kitari. Pozdravil jih je predsednik Enotne liste Vladimir Smrtnik, ki sta ga spremljala mag. 
Janko Kulmesch, predsednik Politične upravne akademije, in Justina Hribernik, poslovodkinja Enotne 
liste. Kasneje je dr. Franc Wutti, občinski odbornik in zdravnik, seznanil predstavnike SLS s stanjem 
slovenske manjšine v Borovljah, njenih problemih in skrbeh, pa tudi o pozitivnih primerih.  

Obisk dvojezičnega vrtca v Borovljah 

Na poti v Tinje so se člani delegacije ustavili še v Kulturnem domu Borovlje, kjer jih je Melhior Verdel, 
ravnatelj tamkajšnje Srednje glasbene šole, poučil o zgodovini doma in osnovni funkciji. Poudaril je, da so 
Slovenci v tem okolju kulturno zelo razviti in imajo celo boljša kulturna društva in prireditve kot nemško 
govoreča večina, kar je znak, da slovenska beseda še ne bo izumrla. Med drugim so 1990 na oder 
postavili Županovo Micko, letos pa bodo celo praznovali 20. obletnico kulturnega doma. Kulturni dom 
Borovlje predstavlja tudi most med slovensko manjšino ter avstrijsko večino.  
V Tinjah jih je pred Prosvetnim domom pozdravil rektor Jože Kopeinig, nato pa jim je mag. Daniel Sturm, 
izobraževalni referent, predstavil delovanje in zgodovino prosvetnega doma. Dom je začel delovati kot 
kmetijska šola, ki je kmalu prerasla v današnje okvire pastorale in prosvetno izobraževalne dejavnosti. Na 
tem mestu je goste iz SLS Vladimir Smrtnik podrobneje seznanil z delovanjem Enotne liste, z njenim 
namenom in cilji, to je politično povezati Slovence na avstrijskem Koroškem in zagotoviti njihovo 
prisotnost na političnem zemljevidu avstrijske Koroške.  
Po kosilu so se odpravili še na zadnje mesto obiska - v Železno Kaplo. V gostilni Podobnik je delegacijo 
sprejel edini slovenski izvoljeni župan, kandidat Enotne liste, Franc Jožef Smrtnik. Slednji je predstavil 
svojo občino, njene ljudi in svojo vizijo prihodnosti. Izvedeli smo, da je slovenščina sedaj bolj ali manj 
enakopravna nemščini in da njena uporaba na občinski ravni celo narašča. Izrazil je tudi zadovoljstvo, da 
se je odprl še en mejni prehod, to je Pavličevo sedlo, kar pa na žalost še vedno ni pripomoglo k večjemu 
povezovanju med Slovenijo in avstrijsko Koroško. Prav tako je izpostavil pomembnost turizma in čistega 
okolja. Tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je povedal nekaj besed o položaju madžarske manjšine 
v Prekmurju in ogorčenost nad nerazumevanjem slovenske države glede finančnega stanja slovenske 
manjšine v Avstriji.  Podpredsednica SLS Olga Franca je ob tem izpostavila dejstvo, da si ne more 
predstavljati dvojezičnosti brez dvojezičnih dokumentov, ker je stalna praksa na Koprskem. Jakob 
Presečnik, vodja Poslanske skupine SLS v Državnem zboru RS, je izpostavil pomembnost prometnih 
povezav in kulture, sicer pa že stari znanec vodstva Enotne liste, saj je, kot se je pošalil, praktično 
domačin. Franc Pukšič, poslanec SLS, je poudaril pomen enotnega delovanja Slovencev na avstrijskem 
Koroškem in izrazil zadovoljstvo, da so se lahko poslanci in vodstvo SLS tudi osebno seznanili z 
delovanjem koroških Slovencev. Dr. Avguštin Brumnik, sodnik okrajnega sodišča, pa je za konec obiska 
na praktičnih primerih predstavil uporabo slovenščine na sodišču, obenem pa tudi bojazen, da se bo to 
prenehalo, če ne bo več dvojezičnega kadra, kar se obeta z njegovo upokojitvijo. 
Ob slovesu je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav povabil predstavnike Enotne liste, še posebej pa brate 
Smrtnik, da bi zapeli na prihajajočem Taboru Slovenske ljudske stranke, ki bo letos konec poletja.  
 
POSLANCA SLS GVIDO KRES IN FRANC PUKŠIČ ZA IZVEDBO VOLITEV V OKVIRU SLOVENSKE MANJŠINE NA 
AVSTRIJSKEM KOROŠKEM 



 

Na četrtkovi seji parlamentarne Komisije za odnose s Slovenci v zamejstvu in po svetu so člani komisije 
slovenski manjšini na avstrijskem Koroškem predlagali razmislek o novi politični organiziranosti. Na seji 
komisije sta sodelovala tudi poslanca SLS Gvido Kres in Franc Pukšič, ki sta predstavila poglede SLS na 
aktualno tematiko koroških Slovencev. Tako se je Gvido Kres, sicer podpredsednik komisije, v razpravi 
zavzel za enoten nastop koroških Slovencev v dialogu tako z avstrijsko kot s slovensko vlado, predvsem 
pa poudaril, da je na območju avstrijske Koroške treba obdržati slovenstvo, saj so Slovenci tam avtohtoni. 
Poslanec Franc Pukšič pa poudarja: »Narodni svet koroških Slovencev in Enotna lista si za skupno 
zastopstvo prizadevata že vrsto leto, vendar ne najdeta posluha pri nekaterih drugih organizacijah. Na 
četrtkovi seji je bil nekajkrat omenjen koordinacijski odbor koroških Slovencev in edino logično bi bilo, da 
bi obe krovni organizaciji najprej uskladili stališča v okviru koordinacijskega odbora, potem pa tudi enotno 
nastopali.«  
Vendar se slednje ne dogaja, ravno zaradi tega, ker je Zveza slovenskih organizacij v nasprotju s stališčem 
koordinacijskega odbora koroških Slovencev sodelovala 2006 v tako imenovani konsenzni skupini skupaj 
s koroškim Heimatdienstom, kar pa je za narodno zavedne Slovence na Koroškem nesprejemljivo. 
Predlog SLS pri sklepih komisije je bil, da bi koordinacijski odbor koroških Slovencev zavezali, naj skupaj z 
mladimi Korošci v roku dveh mesecev predloži vizijo skupnega zastopstva. »V SLS smo tudi prepričani, da 
dokler ne bo Slovenija ponovno uredila načina financiranja neposredno društvom in bo financirala 
nekatere strukture, se bodo te še vedno oklepale tega načina prav zaradi slovenskega denarja, katerega 
dve tretjini prispeva slovenska država,« razlaga Pukšič in dodaja: »Pričakujemo, da bodo zdrave 
demokratične strukture šle v smeri demokratičnega zastopstva, kjer nihče ne bo vplival na njihovo 
notranjo organiziranost. Postavlja se nam vprašanje, kdo in zakaj se boji najbolj elementarne demokracije 
– to je neposrednih volitev.«  
Podpredsednik Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v zamejstvu in po svetu Gvido Kres pa zaključi s 
pozivom, da naj se znotraj slovenske manjšine na avstrijskem Koroškem izvedejo volitve, na katerih bi 
lahko sodelovale vse politične in kulturne organizacije v okviru slovenske manjšine na tem območju. 
»Tako bi prišli do večinskega mnenja, ti demokratično izvoljeni predstavniki skupnosti koroških Slovencev 
pa bi potem kakovostno zastopali stališča slovenske manjšine. Pri SLS ponovno pozivamo slovensko 
politiko, da se omogoči slovenskim manjšinam v sosednjih državah in Slovencem po svetu, da dobijo 
svoje poslance v Državnem zboru RS.« 
 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: ŽELIM SI, DA BI SE VREDNOTE, O KATERIH UČI DALAJLAMA, 
SPET UVELJAVILE V SLOVENIJI 
 



V torek dopoldne se je v okviru obiska dalajlame 
v Sloveniji z njim srečal tudi predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav. Srečanju s tibetanskim 
duhovnim vodjo ob rob je predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav izrazil navdušenje nad tem 
velikim človekom našega časa. »Na srečanju z 
dalajlamo in ob pogovoru z njim sem se lahko 
prepričal, da je resnično ena izmed duhovnih 
avtoritet na svetu – iz njega vejejo ljubezen, 
dobrota in toplina,« je poudaril mag. Žerjav in 
nadaljeval: »Človekove pravice postavlja na 
najvišje mesto in se za njih neutrudno zavzema 
že vse svoje življenje. Vsem nam je lahko in nam 
mora biti svetel zgled in prepričan sem, da bi bil 
svet veliko bolj strpen in veliko bolj človeški, če 
bi vsaj del te njegove vneme ljudje, predvsem pa 
politiki, posvojili in po takih načelih tudi živeli.« 
V današnji družbi smo priča vsesplošni krizi 
vrednot – družbenih, temeljnih, človeških vrednot 
– in nezanemarljiva posledica tega je tudi 
gospodarsko-finančna kriza. Vse to se neizogibno 
pozna v izgubi zaupanja tako v politiko kot tudi v 

temelje delovanja pravne države, kar primeri, kot je bil postopek vračanja dveh bulmastifov lastniku, le še 
spodbujajo. »Pomirjujoče je videti ljudi, ki se še vedno nesebično žrtvujejo za dostojanstvo in pravice 
drugih in ki znajo videti in razumeti tudi stališča svojih nasprotnikov. Želim si, da bi bilo tudi v naši družbi 
in naši politiki več takih osebnosti, a je žal položaj precej drugačen,« opozarja mag. Radovan Žerjav in 
zaključi: »Občudujem mirno in dostojanstveno držo dalajlame ob njegovem zavzemanju za osnovne 
človekove pravice njegovih sonarodnjakov – Tibetancev in si želim, da bi tudi slovenski politični vrh imel 
dovolj moči in volje, da aktivno spregovori o problemu Tibeta in odnosa Kitajske do njega. Obisk 
dalajlame je naredil name močan vtis in želim si, da bi se njegove vrednote prenesle tudi v našo 
Slovenijo.« 
 
 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: VLADA RS PRI PREDSTAVITVI REZULTATOV SVOJIH 
VARČEVALNIH UKREPOV UPORABLJA »KREATIVNO RAČUNOVODSTVO«. 
 
V SLS podpiramo rebalans proračuna, vendar izključno v smeri preusmeritve sredstev v spodbude malim 
in srednje velikim podjetjem. 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je v četrtkovem odzivu izrazil zaskrbljenost 
nad nadaljnjo stagnacijo slovenske gospodarske aktivnosti, predvsem pa je izrazil 
razočaranje nad skromnimi, pravzaprav samo navideznimi varčevalnimi ukrepi. 
Še vedno namreč živimo v oblakih in se ne zmenimo za opozorila mednarodnih 
strokovnjakov, da brez konkretnih sprememb v državni potrošnji drvimo proti 
zlomu javnih financ. 
»Vlada je v četrtek objavila, da je na plačah v javnem sektorju v letu 2009 
privarčevala 262 milijonov evrov. V SLS nas resnično zanima, kako priti do tega 
podatka, če pa na spletnih straneh Statističnega urada RS v postavki »sredstva za 
zaposlene« navajajo odhodke za leto 2008 v višini 4111 milijonov evrov in v letu 
2009 pa 4380 milijonov evrov. Tu ne vidimo nikakršnega varčevanja, temveč 
povečanje odhodkov za 269 milijonov evrov,« izraža začudenje predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav.  
Ob tem velja opozoriti, da so bili prihodki v državni proračun v letu 2009 za dobrih 

300 milijonov evrov manjši kot leta 2009. Za sektor država pa je bil za leto 2009 ocenjen primanjkljaj 5,5 
% BDP, leto poprej pa samo 1,7 % BDP. 
SLS se resnično zavzema, da bi se slovenski politični prostor poskušal poenotiti vsaj pri gospodarskih 
temah. »Ko se bomo enkrat znašli v položaju, kot je trenutno Grčija, bo že prepozno in bo povsem vseeno, 



kdo bo na oblasti, prav zato gospodarska politika ni mesto za prazne besede, vzdrževanje socialnega miru 
in nabiranje političnih točk,« je trdno prepričan predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki pričakuje več 
konstruktivnosti vladne koalicije na gospodarskih temah. 
»Še vedno si upam trditi, da vsako podjetje, ki se znajde težkem finančnem položaju, mora biti sposobno 
znižati stroške za vsaj 10 odstotkov ali pa je obsojeno na propad. Prav to lahko z dobrim načrtom stori 
tudi država v javnem sektorju in javni porabi. Če bi samo dve tretjini privarčevanih sredstev usmerili v 
gospodarske spodbude (malim in srednjem podjetjem – nosilcem slovenskega gospodarstva), bi imelo to 
ogromen učinek,« je še odločen predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
V SLS tudi pričakujemo pojasnila, kam gredo vsa sredstva, zbrana z izdajami novih državnih obveznic. 
Vlada naj jasno predstavi javnosti, kam namenja prav vsak evro na novo izposojenega denarja. »Vsi vemo, 
da poviševanje socialnih transferjev in vzdrževanje državnega aparata v sedanjem obsegu ni dolgoročna 
rešitev iz krize, temveč samo odlašanje neizbežnega,« se zaveda mag. Žerjav. 
Zato v SLS v tem trenutku predlagamo takojšnje olajšave za investicijsko dejavnost, ki predstavlja največji 
problem, še posebno v visoko tehnologijo in novejše proizvodne programe, ter čimprejšnjo spremembo 
jamstvene sheme, ki več kot očitno ne deluje. Tudi vse večja plačilna nedisciplina, ki jo tolerira tudi 
država, ogroža celo zdravo jedro slovenskega podjetništva, zato pričakujemo poseg državnih organov in 
vzpostavitev konkretnejšega pravnega nadzora na tem področju v smeri izboljšanja poslovnega okolja. 
 
POSLANEC SLS FRANC BOGOVIČ: SKLADU KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ IN GOZDOV RS JE NUJNO VRNITI JAVNI 
NADZOR 
 

SLS je v petek vložil predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije. »V SLS smo namreč 
prepričani, da so spremembe zakona, ki so bile sprejete januarja letos, okrnile 
funkcijo Sklada, predvsem pa niso onemogočile špekulacij, ki se dogajajo s 
kmetijskimi zemljišči, temveč so še povečale možnosti za okoriščanje 
posameznikov pri preprodaji kmetijskih zemljišč,« je povedal podpredsednik in 
poslanec SLS ter prvopodpisani pod zakonski predlog Franc Bogovič. 
SLS je že ob januarskem sprejemanju omenjenega zakona opozarjal, da so 
spremembe oslabile nadzor nad delovanjem Sklada in porabo proračunskih 
sredstev. Sprejet je bil zakon, ki ukinja nadzorni odbor Sklada in poročanje tega 
neposredno Državnemu zboru RS, kar je nedopustno. »Nadzor nad porabo 
proračunskih sredstev bi morali kvečjemu okrepiti in slediti temu, da bo 
poslovanje Sklada še bolj transparentno. Zadnje spremembe zakona so Skladu še 
dodatno odvzele sredstva iz koncesijskih dajatev, hkrati pa mu stroškovno 

nalagajo še zaposlene z Zavoda za gozdove RS, kar po mojem mnenju vodi v popolno odvisnost Sklada od 
trenutne politične garniture oziroma postopno ukinjanje njegovih temeljnih zadolžitev in prenos 
pomembnih odločitev na tem področju na Vlado RS,« je prepričan poslanec SLS Franc Bogovič, ki je tudi 
predsednik Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
V SLS tudi menimo, da je treba kmetijska zemljišča varovati pred pozidavami in drugimi posegi v prostor 
ter ohranjati in povečevati njihovo vrednost. Zaradi navedenega je treba ohraniti nadzor nad delovanjem 
Sklada in porabo proračunskih sredstev. Po Bogovičevih besedah delovanje Sklada, ki mu je naloženo 
upravljanje s kmetijskimi zemljišči in gozdovi, namreč ne more biti predmet samo aktualne vlade, ampak 
skrb celotne družbe. »S predlagano spremembo želimo doseči, da se ta nadzor nad Skladom ohrani, saj se 
bo sicer kmetijska zemljišča in gozdove podredilo ozkim kapitalskim interesom in iztisnilo še več dobička 
za zasebne delniške družbe,« še poudarja Franc Bogovič. 
Z zadnjimi spremembami zakona je pod okrilje Vlade RS prešlo tudi imenovanje Sveta Sklada. Menimo, 
da je gospodarjenje s kmetijskimi zemljišči in gozdovi v širšem javnem interesu slovenske države. 
Program gospodarjenja z gozdovi je bil sprejet v Državnem zboru RS, zato ga lahko razumemo kot 
konsenz usmeritev širše javnosti. S predlagano spremembo bi ureditev vrnili v prejšnje stanje, ki je pri 
gospodarjenju z državnimi gozdovi izvzemalo možnost manipulacije in enostranskih odločitev aktualne 
oblasti, saj je bilo upravljanje Sklada podrejeno odločitvi Državnega zbora RS. 
S predlogom zakona tudi vračamo izvajanje nalog iz 57. člena Zakona o gozdovih nazaj na Zavod za 
gozdove RS, tako kot je bilo pred uveljavitvijo zadnjih sprememb in dopolnitev tega zakona. Hkrati s tem 
zaustavljamo tudi prenos delavcev, sredstev in arhiva z Zavoda na Sklad, kar naj bi po besedah 
predstavnikov gozdarske stroke bil začetek razkroja enotne gozdarske službe, ki zagotavlja javni interes v 
vseh gozdovih. 

 



O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
S PREDSEDNIKOM VLADE RS O POSPEŠITVI GRADNJE HIDROELEKTRARN NA SPODNJI SAVI 

 
Posavski župani 
in odgovorni za 

izgradnjo 
hidroelektrarn 

na spodnji Savi 
so se v petek v 
Krškem sestali s 

predsednikom 
Vlade RS 

Borutom 
Pahorjem ter z 
ministroma dr. 

Rokom 
Žarnićem in dr. 

Matejem 
Lahovnikom. 

li so o 
pospešitvi 

izgradnje HE na 
spodnji Savi. 
Župan občine 
Krško, poslanec 

in podpredsednik SLS Franc Bogovič je obisk ocenil kot uspešen, saj so zaključki pogovorov pokazali, da 
se je, po skrb vzbujajočem zastoju, izgradnja hidroenergetske verige le premaknila z m

Govori

rtve točke.  
Potem ko so se posavski župani s predsednikom Vlade RS na temo izgradnje spodnjesavske verige 
hidroelektrarn že sestali pred mesecem dni, se je premier odzval povabilu in obiskal Posavje. Po ogledu 
gradbišča Hidroelektrarne Krško se je obisk nadaljeval s pogovori o pospešitvi projekta izgradnje verige 
hidroelektrarn, ki ga je premier Borut Pahor ocenil kot enega izmed nacionalnih prioritet ter se hkrati 
zavzel, da bo gradnja v prihodnje nemoteno tekla, kakor tudi, da je do konca leta 2010 treba sprejeti 
Državni prostorski načrt za HE Brežice.  
Župan občine Krško Franc Bogovič je pogovore ocenil pozitivno in izrazil svoje zadovoljstvo nad zagotovili 
predsednika vlade in njegove ekipe, da se bo projekt, ki bo pomembno prispeval k nacionalni energetski 
bilanci in zagotovil večjo regionalno razvitost, uspešno nadaljeval in zaključil.  
Kot glavni razlog za zmanjšanje dinamike pri gradnji HE Krško in načrtovanje HE Brežice in Mokrice so 
pristojni navedli omejena finančna sredstva ter dolgotrajne postopke sprejemanja državnih prostorskih 
načrtov za HE Brežice in Mokrice. Kljub temu so bila na petkovem sestanku dana zagotovila, da se s 
projektom nadaljuje po prvotno začrtanem planu in se zanj zagotovi tudi vsa potrebna sredstva. Izgradnja 
Hidroelektrarne Krško naj bi bila, ob upoštevanju teh dejstev, zaključena leta 2012. (Vir: Občina Krško) 
 
 
 
NA SREČANJU IN OBČNEM ZBORU OO SLS LOGATEC NAPOVEDALI KANDIDATURO SEDANJEGA ŽUPANA 
JANEZA NAGODETA NA JESENSKIH LOKALNIH VOLITVAH  
 

Predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav: Treba je 
poskrbeti za malega kmeta 

Predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav je v sredo, 
7. aprila 2010, obiskal 
notranjsko regijo in Občino 
Logatec, kjer se je srečal s 
predstavniki Občinskega 
odbora SLS Logatec in 



simpatizerji SLS v dvorani Narodnega doma Logatec. Ob tej priložnosti je v okviru kandidacijskega 
postopka svojo kandidaturo za župana Občine Logatec na lokalnih volitvah 2010 napovedal kandidat SLS 
Janez Nagode, dosedanji župan Občine Logatec, čigar program za letošnje lokalne volitve označuje moto: 
"Z znanjem in vrednotami za odgovorno razvojno politiko".  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je dejal, da je logaški župan Janez Nagode veliko postoril v zadnjem 
mandatu in izpostavil uresničen projekt nove upravne občinske stavbe v Logatcu, kjer so ministrstva šla v 
delno solastništvo prostorov. To bi po njegovih besedah moral biti vzorčni primer dobre prakse, ki bi se jo 
morala ministrstva oz. država držati, ne pa primer najema stavbe Nacionalnega preiskovalnega urada, 
kjer gre stran preveč davkoplačevalskega denarja. Mag. Žerjav je v živahni razpravi udeležencem srečanja 
odgovoril tudi na vprašanja o vse večji problematiki malih kmetov. Po njegovem prepričanju je treba 
poskrbeti za malega kmeta tudi tako, da bomo zagotovili, da bomo namesto makedonskega paradižnika 
in kitajske solate v Sloveniji kupovali slovenski paradižnik in slovensko solato.  
SLS je sicer v Logatcu praktično od prvih lokalnih volitev leta 1994 aktivni oblikovalec občinske politike. 
Janez Nagode iz SLS je bil štirikrat zapovrstjo izvoljen za župana.  
SLS je z zmagami na županskih volitvah in vedno tudi z dobrim rezultatom volitev za občinski svet (čez 20 
%) uspela oblikovati trdne koalicije. Trdnost koalicij je temeljila na podrobno dodelanem programu za 
razvoj občine v najširšem smislu. Zato so po izkušnjah OO SLS Logatec programske koalicije bistveno 
uspešnejše za urejanje skupnih zadev v občini, v OO SLS Logatec pa realizacijo štiriletnega iztekajočega 
se programa iz koalicijske pogodbe ocenjujejo kot zelo uspešno. To potrjuje tudi dejstvo, da je Logatec po 
objektivnih merilih (BDP, nezaposlenost, nova stanovanja) ena najbolj hitro razvijajočih se občin v 
Sloveniji.  
Na osnovi uspešnega županovanja in uresničenih ambicioznih ciljev je OO SLS Logatec napovedal, da bo 
na občinskih volitvah jeseni 2010 nastopil kot kandidat SLS sedanji župan Janez Nagode. 
Po besedah predsednika OO SLS Logatec Andreja Kermavnarja je cilj OO SLS Logatec, da bi bila politika 
SLS v Logatcu prepričljiva s svojim programom. Bistvo tega programa je skladen infrastrukturni, 
gospodarski in kulturni razvoj občine, varovanje okolja in kakovost javnih storitev. Pomembno je, da je pri 
odločitvah v občini vedno v ospredju preizkušeno znanje in vrednote, ki jih zagovarja SLS.  
 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA NA SLOVESNI RAZGLASITVI REZULTATOV AKCIJE »MOJ ZDRAVNIK 
2010« 
 
V četrtek, 1. aprila, se je podpredsednica SLS Olga Franca 
udeležila slovesne podelitve priznanj v akciji »Moj zdravnik 
2010«, ki jo organizira revija Viva. »V govorih na prireditvi je bilo 
posebej poudarjeno, da so pacienti glasovali za tiste zdravnike, 
ki imajo še posebej posluh za bolnika, ki so prijazni in zdravijo 
tudi s spodbudno besedo, ne samo z recepti. Tak odnos 
spodbujamo tudi v SLS – posameznik naj bo osrčje in center 
pozornosti v zdravstvu.« 
Naziv Moja zdravnica 2010 je sicer prejela zdravnica splošne 
medicine Jasna Dekleva, priznanje Moja pediatrinja 2010 
Majda Samastur, Moj družinski zdravnik 2010 je Ervin Pečnik, Moja ginekologinja 2010 pa Anamarija 
Petek. Tudi Olga Franca je čestitala vsem za priznanje s strani pacientov, ki je za vsakega zdravnika 
zagotovo najlepša pohvala. 
(avtorica fotografij je Diana Anđelič, Viva) 

 
 
SLS – IZ MEDIJEV 
 
Tokrat vam priporočamo v branje naslednji prispevek, ki smo ga našli na spletni strani časnika Dnevnik:  

 Pahor ima komunikacijske šume tako v vladi kot v stranki: Pismo Vojtica, zakaj se odreka 
kandidaturi, se je zataknilo na sedežu SD 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA  
 
DEJAN ZAVEC 

http://www.dnevnik.si/novice/aktualne_zgodbe/1042351626
http://www.dnevnik.si/novice/aktualne_zgodbe/1042351626


 
Slovenski boksar Dejan Zavec je v soboto 
ubranil naslov svetovnega boksarskega 
prvaka po verziji IBF, ko je v dvoboju velterske 
kategorije v ljubljanski Hali Tivoli premagal 
izzivalca Argentinca Rodolfa Ezequiela 
Martineza. Borba je trajala 12 rund, potem pa 
je 45 sekund pred koncem glavni sodnik 
Nemec Ingo Barrabas dvoboj prekinil 
predčasno. To je že 29. zmaga v Zavčevi 
karieri, naslednjič pa mora po pravilih verzije 
IBF obvezno braniti naslov junija ali julija, 
tokratni dvoboj je bil namreč prostovoljna 
izbira. Poleti bo njegov nasprotnik 
najverjetneje Poljak Rafal Jackiewicz, proti 
kateremu ima Zavec iz Katovic še 
neporavnane račune, saj gre za njegov edini 
poklicni poraz, so zapisali na STA. Več o 

našem šampionu si lahko preberete na njegovi spletni strani. 
Dejanu Zavcu čestitamo seveda tudi v Tajništvu SLS!   

*** 

http://www.dejanzavec.com/domov.html
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